
Protokół Nr XL/17 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 31 maja 2017 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.06 

Zamknięcie obrad – godz. 17.34 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 

Ad. 3 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 26 kwietnia 2017 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 5 

 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej z 
dnia 11 maja 2017 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 14 radnych:   za - 13   przeciw -  0  wstrzymał się - 1. 

Ad. 6 
 

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14  przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 

Ad. 7 
 
Przewodniczący RM - poprosił o złożenie informacji o sytuacji sanitarno - epidemiologicznej 
w Gminie Radków Inspektora Powiatowej Stacji  Sanitarno - Epidemiologicznej w Kłodzku.  
 



Teresa Józefiak - Inspektor Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej w Kłodzku 
złożyła informację o sytuacji sanitarno - epidemiologicznej w Gminie Radków za 2016 rok 
(informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 
J. Gorczycki - odniósł się do przedstawionej informacji - radny zapytał w jakich 
miejscowościach są zalecenia na usunięcie usterek w ogrodzeniach. 

T. Józefiak - nie udzielając odpowiedzi na zadane pytanie wyjaśniła, że w przesłanym 
raporcie bardzo szczegółowo opisano jakie są zalecenia w poszczególnych szkołach. W 
zaleceniach głównie chodzi o stan techniczny ścian, podłóg w poszczególnych klasach. 
Opisane zalecenia w raporcie należy wykonać do 31 grudnia 2017r.   

Burmistrz - podziękował Inspektorowi za złożenie szczegółowego raportu i za częste 
rzeczowe kontrole, które pomagają pełniącemu nadzór zobaczyć błędy wymagające ich 
poprawy. Burmistrz omówił prace remontowo-budowlane, które będą realizowane w 
poszczególnych placówkach oświatowych: 

 w dotychczasowym obiekcie w którym znajduje się żłobek i przedszkole w Ścinawce 
Średniej rozpocznie się budowa nowoczesnego żłobka. Placówka w całości zostanie 
przebudowana z zachowaniem wszelkich parametrów  

 część nowej szkoły podstawowej w Ścinawce Średniej zostanie przebudowana na 
nowoczesne przedszkole  jednopoziomowe z pełnym wyposażeniem z dostępem do 
placu zabaw na 85 miejsc  

 adaptacja części Gimnazjum w Radkowie na nowoczesne przedszkole (100 miejsc), 
zostanie wymieniona część ogrodzenia i utwardzony plac wokół szkoły. Jest projekt i 
wyłoniony wykonawca na przebudowę drogi rozdzielającej szkoły, droga będzie 
wyposażona w przejścia, chodniki i bezpieczne przejście między dwoma szkołami. 
Prace te poprawią stan bezpieczeństwa w kompleksie szkolnym. 

 rozpoczną się prace termomodernizacyjne szkoły w Ścinawce Średniej i 
Wambierzycach. W Ścinawce Średniej zostanie przebudowany obiekt, zostanie 
uzupełnienie ogrodzenie i zaadaptowane części strychowe oraz w obydwu 
placówkach wymiana ogrzewania na pompy ciepła. Szkoła w Wambierzycach 
zostanie ogrodzona, wyposażono klasy i świetlicę, wymieniono okna      

 Gmina ponosi duże nakłady finansowe aby poprawić warunki w placówkach oświatowych, 
sukcesywnie będą prowadzone zmiany na lepsze. Projekty są zatwierdzone i wdrożone a 
środki finansowe są z programów. 

Ad. 8 

Przewodniczący RM - poprosił o złożenie informacji o przygotowaniach do wypoczynku 
letniego. 

L. Jagódka - kierownik referatu OKiS na bazie informacji przygotowanych przez dyr. 
placówek oświatowych oraz instytucje kultury złożyła zbiorczą informację o przygotowaniach 
do wypoczynku letniego (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionej informacji. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Ad. 9 



Przewodniczący RM - poprosił o złożenie informacji o przygotowaniu obiektów sportowo - 
rekreacyjnych oraz bazy noclegowej do sezonu letniego. 

A. Cyron - p.o. kierownika Referatu Programowania Rozwoju i Współpracy Transgranicznej 
złożyła informację o przygotowaniu bazy noclegowej do sezonu letniego (informacja stanowi 
załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionych informacji. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Ad. 10 

Przewodniczący RM - poprosił Dyrektora GCKSiT o złożenie informacji o przygotowaniach 
do obchodów Dni Radkowa (Kraina Gór Stołowych - Jarmark Stołowogórski) a także 
informacji o przygotowaniu obiektów sportowo - rekreacyjnych i bazy noclegowej do sezonu 
letniego i informacji o przygotowaniach do wypoczynku letniego. 

M. Kusiakiewicz - Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie złożył 
w/w informacje (informacje stanowią  załączniki do protokołu) 

S. Hajłasz - zapytał, czy na czas trwania imprezy będzie catering. 

M. Kusiakiewicz - wyjaśnił, że będzie promocja produktu lokalnego oraz że na terenie zalewu 
jest kilka punktów gastronomicznych z których można skorzystać.   

S. Hajłasz - zapytał, czy będzie wystarczająca ilość toalet. 

M. Kusiakiewicz - poinformował, że ilość toalet na terenie zalewu jest wystarczającą.  

O godz. 1559 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
Obrady wznowiono o godz. 1615. 

Ad. 11 

 Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 27 kwietnia 2017 roku do 31 
maja 2017 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). Burmistrz poinformował, że 
wniosek Burmistrza z poprzedniej sesji RM w sprawie składania przez dyr. placówek 
oświatowych informacji z działalności szkół wejdzie do realizacji od następnej sesji. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

O godz. 1715 liczba radnych zmniejszyła się do 13 - z udziału w obradach zwolnił się radny 
Ryszard Markowicz. 

Ad. 12 

DRUK NR 1 o zmianie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej 
wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wambierzycach 

Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych:  za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 2 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Radków zadania 
publicznego zarządzania przystankami komunikacyjnymi zlokalizowanymi w ciągu 
dróg wojewódzkich w granicach administracyjnych Gminy Radków 

Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych: za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 3 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radków  

Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych:  za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 4 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2017 rok  

Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projektu chwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych:  za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 5 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy Radków” 

Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

 B. Drożdż - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projektu chwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 13 radnych:  za -13  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 



Ad. 13 

Nie zgłoszono. 

Ad. 14 

Nie złożono. 

Ad.15 

Przewodniczący RM - odczytał wniosek o udzielenie pomocy de minimis złożony przez Pana 
Tomasza Pawłowskiego Członka Zarządu Sunny Lake Polska Sp. z o.o. w formie udzielenia 
gwarancji w wysokości 500 000,00 zł oraz ustanowienia zabezpieczenia hipotecznego dla 
kredytu bankowego w wysokości 16 657 657,00 zł na nieruchomości gminnej. Poinformował, 
że Komisje RM na swoim posiedzeniu przeanalizowały wniosek, poprosił o opinie Komisje 
RM: 

B. Kopalko - Komisja Rewizyjna nie głosowała nad wnioskiem. Jej indywidualne stanowisko 
jest negatywne. 

P. Trybus - Komisja Budżetu Planowania i Mienia Komunalnego nie głosowała nad 
wnioskiem. 

Przewodniczący RM poddał wniosek pod głosowanie: kto z radnych jest za przyjęciem 
wniosku o udzielenie pomocy de minimus, złożony przez Pana Tomasza Pawłowskiego - 
Członka Zarządu Sunny Lake Polska Sp. z o.o. w formie udzielenia gwarancji w wysokości 
500 000,00 zł oraz ustanowienia zabezpieczenia hipotecznego dla kredytu bankowego w 
wysokości 16 657 657,00 zł na nieruchomości gminnej: 

Głosowało 13 radnych:       za -  0 przeciw - 13 wstrzymało się - 0 Rada zajęła negatywne 
stanowisko w sprawie wniosku złożonego przez Pana T. Pawłowskiego. 

Burmistrz - poinformował, że zarządzeniem Burmistrza Miasta i Gminy przedłużono 
powierzone stanowisko dyr. Zespołu Szkół z Oddziałami Integracyjnymi w Ścinawce Średniej 
Panu Romanowi Borkowskiemu na okres od 1 września 2017r. do 31 sierpnia 2019r. oraz 
wręczył Panu Dyrektorowi przedmiotowe zarządzenie. 

Ad. 15 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XL sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

Protokołowała:              Przewodniczący 

Lucyna Połowczuk        Rady Miejskiej w Radkowie 

      Stanisław Hajłasz 

 


